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Närvarande (understruket hos vem):                                                    
   Gunnar Eriksson, Birgitta Hjerthén, Örjan Högberg, Andreas Liljegren,  

  Ronny Liljegren, Gunlis Samuelson, Kjell Skalberg  
 
§ 1  Mötets öppnande 
 
  Ordförande Örjan Högberg förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Val av mötesfunktionärer 
 
  Samtliga styrelseledamöter inklusive justerare närvarande. 
 
§ 3  Föregående protokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 
 

Protokollet från 2014-02-26 lades till handlingarna efter påpekanden om icke 
genomförda åtgärder. Följs upp på nästa möte. 

 
§ 4  Ekonomisk rapport    
  
  Vid den ekonomiska genomgången konstaterades en viss eftersläpning av både  
  kostnader och intäkter från bland annat sommarens 3-dagars. 

 
Trots påminnelser saknas fortfarande intäkter från Gåsemoralägret då fakturering till 
övriga deltagande klubbar ännu inte blivit gjord.  
 
Avtal är tecknat med Forex som mot en avgift på 0,5 % tar emot sedlar. Insatta 
pengar förs över till Nordea. Någon motsvarande lösning för mynt finns inte. 
 
Beslut:  I årsberättelsen för 2014 ska Idrottslyftet redovisas separat. Gunnar och 
Gunlis tar ansvar för att det blir så. 

          
§ 5  Inkomna och avgående skrivelser 
 
  Vad är en skrivelse? Kort diskussion.  

Beslut:  Bara skrivelser som direkt vänder sig till klubben och skrivelser från klubben 
till en eller ett fåtal mottagare  tas i fortsättningen upp under denna punkt. Hit hör till 
exempel inte inbjudningar av olika slag.  

 
§ 6  Rapport från kommittéerna 
 
  En samlad rapport från samtliga kommittéer: 

 Avtal med O-ringen AB kommer tecknas under hösten. Avtalslängd 4-5 år. 
Helg utan Älg blir deras höstevenemang, med planerad start tidigast 2016. 
Öns klubbar kommer finnas med som arrangörer enligt ett schema som rullar  
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på fyra år. Konceptet Helg utan Älg ägs av klubbarna på ön och kan inte tas 
över av O-ringen AB. 

 18 oktober är det inplanerat ett möte angående Hitta ut. Förhoppningen är 
att allt ska bli klart då. O-ringen AB blir huvudman även för detta, vilket 
kommer räknas som vårevenemanget.  

 Jungfruloppet blev en succé! 

 Broosket publiceras sedan en tid tillbaka enbart på hemsidan. Vid en första 
utvärdering kan konstateras att det inte är så många som letar sig fram till 
den.  
Beslut:  Utskick via e-post ska prövas. Infokommittén förbereder och sjösätter 
när tiden är mogen. En fördel med denna form av publicering är att 
datumsatta manusstopp minskar i betydelse. Några exemplar kommer att 
skrivas ut till dem som inte har tillgång till dator/e-post. 

 I somras har intrång gjorts på klubbens hemsida för att förbereda massutskick 
av reklam. Håkan har lagt ner mycket jobb för att återskapa hemsidan. Inget 
har dock blivit skadat. 

 Sommarens uthyrning vid Kinner har flutit på fint och, som vanligt, gett 
klubben stora intäkter. Allt enligt plan och budget. 

 Elljusspåret saknar fortfarande ca 500 m kabel. Det är leveransen från GEAB 
som är försenad. Så fort resterande bit levereras är spåret snart klart. 

 En stående frågeställning är hur vi ska få med fler ungdomar till tävlingar. 
Färsk statistik visar att Gotlands Bro trots allt har flest deltagande ungdomar 
bland öns klubbar. 

 Katrineholmsläger 26-28 september. 

 30 klubbmedlemmar är anmälda till 25-manna. 

 Kursverksamheten är igång och den verkar ha startat bra. 

 Skolsatsningen har ännu inte startat. 
Beslut:  Andreas tar med ärendet till Tränings- och rekryteringskommittén. 

 Efter 3-dagars kom krav på ekonomisk ersättning från Utvakten, 
bostadsrättsföreningen i Bunge. Det kravet har numera dragits tillbaka.  
Beslut:  Ronny kontaktar VOK och KA3 som äger kartan uppe i Bunge för att 
informera om att det blev problem vid tävlingen. 
Beslut:  Ronny tar även kontakt med Idrottscentret i Bunge för att efterhöra 
faktura därifrån i samband med 3-dagars. 

 Kurt Löfgren håller på att rita Garde/Ihrebladet. Kartan kommer användas vid 
DM 2015 och 3-dagars 2016. 

 Helg utan älg 2015 planeras till Tofta södra. 

 Klubben bör ta fram en plan för rekrytering av ”nya” tävlingsarrangörer. Som 
det är nu tunnas den skaran ut vartefter.      
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§ 7  Nya medlemmar och uppvaktningar 
 

Enligt tidigare beslut behöver inte nya medlemmar godkännas av styrelsen. Vad gäller 
uppvaktningar gjordes en helårslista i början av detta år. 
Beslut:  Denna punkt tas bort från den stående dagordningen. Angående 
uppvaktningar blir det en särskild punkt på första ordinarie styrelsemötet ett nytt 
kalenderår. 
 

§ 8  Genomgång av Vision, värdegrunder och policy 
 

Dokument gällande vision, värdegrund och policy ska utvärderas vartannat år. 
Dokumenten blev slutgiltigt fastställda av styrelsen 2012-09-26 efter presentation för 
medlemmarna på ett medlemsmöte. 
Beslut:  Styrelsen genomför eventuell revidering första ordinarie styrelsemöte 2015. 

 
§ 9  Medlemsmöte i november 
 

Tendensen är att allt färre medlemmar dyker upp på dessa möten. Slutsatsen man 
kan dra är att innehållet inte är tillräckligt lockande och att det som avhandlas känns 
som väldigt sig likt år från år - det blir ingen direkt känsla av utveckling. 
Beslut:  Infokommittén planerar för ett annorlunda medlemsmöte, antingen som 
tidigare inplanerat 13/11 eller annat lämpligt datum. 
 

§ 10  Övriga frågor 
 

  Annonsering/klubbnotiser i tidningen har blivit mycket dyrt. Dessutom har de blivit  
  mer svårfunna eftersom de ”hoppar runt” i tidningen. 
  Beslut:  Ronny får uppdraget att fundera ut andra vägar för att sprida aktiviteterna. 

 

 

 

 
Protokollförare:    Justerare: 
 
 
 
Gunlis Samuelson    Örjan Högberg    Birgitta Hjerthén 
               


